
 

 

Foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. S 4455, som 
medlem af Folketinget Jens Peter Vernersen (S) har 
stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 8. maj 
2007 
 

Spørgsmål nr. S 4455: 
"Finder ministeren det acceptabelt, at læger deltager i kongresrejser og 

efteruddannelse, der er betalt af lægemiddelindustrien, og som har be-

grænset fagligt indhold, men som påviseligt får lægerne til at udskrive mere 

af de pågældende virksomheders medicin, som beskrevet i Ekstra Bladet 

fredag den 4. maj 2007?” 

 

Svar: 
Jeg har i anledning af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Lægemiddel-

styrelsen. 

 

Når den foreligger, vil jeg vende tilbage med mit svar. 

 

 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet 
Dato: 16. maj 2007 

Kontor: Lægemiddelkontoret 

J.nr. 2007-13009-500 
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